



皇家遊輪儲值套票

每房付

HK\$1000 + HK\$1560*

船上消費額

HK\$800 變 HK\$3360*

*限時優惠至2020年6月30日,優惠受條款及細則約束

本月優惠:高達7折優惠^+同房第3/4位免船費

^第一及第二位客人之平均優惠折扣

海洋光譜號 SPECTRUM # SEAS

• 排水量 Tonnage: 168,666 噸 • 載客量 Guest Capacity: 5,622 • 甲板 Decks: 16層

		0-20	 -	++ 1	I フセ
• 1	no	n 71	25		- 57
4				721	1 59
_	$\overline{}$				

4-5*晚 越南之旅 | 峴港 - 芽莊* | 出發日期:5/12 & *15/12/2020

5晚 台灣精選之旅 | 高雄 - 台中 - 台北 (基隆) | 出發日期 : 15/1/2021

5晚 沖繩之旅 | 沖繩 | 出發日期: 10/12, 28/12/2020 **慶年** & 10/1/2021

8晚 日本九州之旅 | 福岡 - 鹿兒島 - 長崎 | 出發日期:27/11/2020 & 2/1/2021

2人同房 優惠價*

HK\$1,985起/位* HK\$1,010起/位*

HK\$3,288起/位*

HK\$3,454起/位*

HK\$5.205起/位*

HK\$2,634起/位*

HK\$8,556起/位*

HK\$8,109起/位*

4人同房

優惠價*

4人同房

優惠價*

HK\$1,664起/位*

HK\$1,747起/位*

2020-2021上海出發

4晚 沖繩之旅 | 沖繩 | 出發日期: 2020年6月2021年3月

4晚 日本九州之旅 | 福岡/鹿兒島 | 出發日期: 2020年8月2021年5月

5晚 日本九州之旅 | 鹿兒島 - 長崎/福岡 | 出發日期: 2020年6月2021年6月

5晚 沖繩石垣島之旅 | 沖繩 - 石垣島 | 出發日期: 2020年8月2021年6月

7晚 日本精選之旅 | 京都 - 神戶 - 東京 | 出發日期: 2020年7月2021年5月

2人同房 優惠價*

HK\$2,378起/位*

HK\$1,958起/位*

HK\$3,088起/位*

HK\$2,928起/位*

HK\$2,399起/位*

HK\$2,416起/位*

HK\$3,798起/位*

HK\$2,716起/位*

HK\$5,048起/位*

HK\$3,505起/位*

*優惠價為二人或四人一房之內艙房每人平均參考價

For reservation and enquiry, please contact us at 2316 1199

Email: cruisecenter@lotusint.com.hk

非凡娛樂充滿驚喜的體驗













遊輪體驗安心放心

皇家為疫情做足準備,讓每位旅客安心出遊:

- 1. 登船前檢查旅客及船員的健康狀況
- 2. 避免前往受疫情影響地區
- 3. 客房每日2次全面清潔
- 4. 船上關鍵區域每30分鐘消毒一次
- 5. 船上增添洗手和消毒設施
- 6. 確保100%新鮮空氣進入艙房
- 7. 為身體不適人士免費醫療諮詢





*條款及細則 Terms & Conditions:

遊輪儲值套票適用於新預訂任何皇家加勒比國際遊輪2020-2021年內之香港、上海或天津出發航次之遊輪船票,並需於6月30日前報名。遊輪儲值套票有效期為發出日期起計一年,逾期作廢。旅客必須於限期內確認航線,並透過本公司報名方可享受優惠。儲值套票價值為港幣800元,每次只能預訂一間房並一次適用清儲值。若未能於套票到期日前確認航線,港幣 800元套票金額則可作退回。報名一經確認,旅客可用額外饋贈之港幣1,000元即時一次性扣除部份遊輪船票。旅客需於確認航次時提供遊輪航次、出發日期和旅客個人資料,並需同時根據出發日期繳付相應訂金。航次確認後,訂金(含港幣 800元之套票價值)則需依從當時的可退訂或不設退款預訂政策。 購買儲值套票後,旅客需於2020年8月31日前確認航次及繳付訂金費用方可享每房高達 200美元船上消費額優惠。每房200美元(1560港元)船上消費額適用於套房旅客;露台房、海景房及內艙房客人可享每房50美元(390港元)船上消費額。享受本活動的預訂,必須保證每一間預訂房間所有客人的姓名及相關預訂信息,自預訂之日起至航次結束保持不變;如有改變,則該房間不再享受本活動優惠。此優惠適用於品牌優惠及限時快閃優惠,不能與其他優惠:包括未來遊輪預訂、未來航次抵用券、皇冠金錨俱樂部會員折扣、員工優惠等同時使用(特別註明除外)。遊輪船費包括遊輪客房住宿、指定餐廳內之三餐、小吃及飲料;不包括飛機票、旅遊簽證。如適用)、船上收取之服務小費、港口費及碼頭稅及一切岸上觀光等等之費用。報名時旅客必須繳付港口費及碼頭稅(港幣702-936元不等)。品牌優惠只適用於遊輪船票。上述遊輪價錢為每位成人佔用雙人房以港元計算,並以報名時之最後報價作準;單人入往須繳付100%附加費(船費)。遊輪航線客房數量有限,售完即止;所有行程或優惠如有任何更改,恕不另行通知。本公司對一切條款及細則保留最後決定權利。所有優惠受條款及細則約束,本公司及皇家加勒比國際遊輪在法律允許的範圍內保留解釋及決定權。

The prepaid credit package is valid for any 2020-2021 Royal Caribbean International Cruises Hong Kong, Shanghai, and Tianjin departure sailings, and must be booked before 30 Jun 2020. The prepaid credit package is valid for one year after issuance, no extension is allowed. Guests are required to confirm sailing within valid period with travel agency to enjoy the offer. Guests can only book one stateroom with each prepaid credit package. If sailing is not confirmed upon expiration of package, the package value HKD800 can be refunded. Upon redemption, guests can deduct additional reward of HKD1,000 all at once as part of the deposit payment upon confirming sailing based on current refundable or NRP (non-refundable price) booking policy. Guests must confirm the ship name, sailing date and all guests' details at confirmation, and deposit is required. Once the open booking is converted into a confirmed booking, deposit (including package value HKD800) must apply current refundable or NRP (non-refundable price) sailing's booking policy. Guests must confirm the booking and pay deposit within before 31 Aug, 2020 to enjoy up to US\$200 (HK\$1560) free onboard credits. US\$200 onboard credits is applicable to suite only; balcony, oceanview and interior staterooms will receive US\$50 (HK\$390) onboard credits. All names and other personal information cannot be changed after booking creation to sailing return, otherwise guests cannot enjoy the promo. This booking can be redeemed in combination with any Royal Caribbean brand and flash offers, but cannot be combinable with any other discounts including but not limited to Next Cruise booking, Future Cruise Credit, Crown and Anchor Society Membership, staff discounts etc. Cruise fares include accommodation, complimentary meals, snacks and drinks in selected dining venues and excludes air tickets & visa fees (when applicable), taxes, fees & port expenses, service charges and gratuities, and shore excursions. Guests are required to pay taxes, fees & port expenses (from HK\$702-936) on

For reservation and enquiry, please contact us at 2316 1199

Email: cruisecenter@lotusint.com.hk